
 
 

 

Protokoll vid 

Styrelsemöte 7 

20221108 

 

Närvarande: Anita Afzelius-Alm, ordf, Elisabet Stålarm, vice ordf., 

PO Damberg, Aina Andersén, Eva Lindholm, Rune Lundén, Jan-Ove Gutegård 
Jakobsson 

 

Anmält förhinder: Erik Sånnek, PO Damberg 

 

Bilagor: Inga 

 

1. Mötets öppnande 

Ordföranden Anita Afzelius-Alm öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. Godkännande av ärendelistan 

Styrelsen godkände förslaget till ärendelista med tillägg för adjungering av 
ledamot, frågan om vänmedlem och inbjudan till julbord. 

     4     Adjungering av ledamot 

            Sekreterarbefattningen är för närvarande vakant. Därför beslöt styrelsen att  
            som sekreterare adjungera Jan-Ove Gutegård Jakobsson fram till årsmötet. 
            Därefter gjordes en kort presentationsrunda av samtliga ledamöter. 

  

3. Föregående mötesprotokoll 

Protokoll från styrelsemötet 221004 gicks igenom, godkändes och lade till 
handlingarna. 

4       Medlemsfrågor  

          2 nya medlemmar har tillkommit.  Därmed är vårt medlemsantal nu 452. 

5         KPR 

Elisabeth rapporterade från mötet med KPR 221031: 

IVO 

Tyvärr hade MAS missuppfattat uppdraget och redovisade siffrorna för hela 
landet. Så på nästa KPR redovisas siffrorna för Skara kommun. 

Seniorernas hus 



 

En diskussion om gamla gymnastiksalen skulle kunna bli ett ”Seniorernas hus” 
har initierats av alla pensionärsorganisationer i KPR. Förslaget skall komma 
KS till del.  

Seniorkort 

Förslaget om Seniorkort från 70 år har skickats till KS, som ännu inte svarat. 

Hemtjänstindex 

Ett hemtjänstindex skall införas i Kommunsverige. Konstaterades att 
Hemtjänstindex är ett initiativ från SPF. Anita avser att berätta om detta på 
nästa månadsmöte. 

Näringsbrist hos äldre 

95% av Sveriges kommuner har rutiner för att förebygga undernäring hos 
äldre som är inskrivna i den kommunala omsorgen. Men endast 23 % vet hur 
många som fortfarande bor hemma som är eller riskerar att bli undernärda. 
Det visar den enkätundersökning som Livsmedelsakademin gjort. 
Undersökningen presenterades vid ett webinarium 221021. Det vore av 
intresse att få reda på hur det står till i Skara. Ett uppdrag till KPR? 

Vårdcentralen och upprdraget 

Svårt för KPR att hitta tid för att träffa ansvarig för Vårdcentralen för att ställa 
frågor. En vanlig uppfattning i Skara är att man inte helt klarar sitt uppdrag. 
Behövs det kanske någon mer vårdcentral? Många vill gärna se en 
vårdcentral i VGRs regi. 

Samrådsmötet 

Detta möte var en träff med SPF-föreningarna i Skara Kommun för att 
diskutera frågor kring KPR. Rapport lämnades. 

6. Övriga rapporter 

Konferens om ofrivillig ensamhet, 221004   

Jan-Ove rapporterade från konferensen (tidigare har skriftlig rapport 
distribuerats). 

Aktivitetsträff 221004   

Rune och Anita rapporterar från aktivitetsträffen. Vid aktivitetsträffar berättar 
ansvariga om de aktiviteter de genomför. Alla deltagare uppmanades att i 
högre grad leverera notiser i tidningen, rapportera till hemsidan och leverera 
inlägg på Facebook och Instagram.  

Träff med nya medlemmar, 221004 

Rapport skedde av denna aktivitet. Ett 20-tal nya medlemmar hade slutit upp. 
När träffen var över inbjöds samtliga till månadsmötet! Jan-Ove (som var med 
som ny medlem) anförde att träffen var ”lagom med allting” och tyckte att det 
var en bra medlemsaktivitet. Styrelsen var överens om att fortsätta träffarna 
med nya medlemmar med detta format. 

Ordförandekonferens, 221025 

Till årets konferens deltog från Skara-föreningen inte bara ordföranden och 
viceordföranden, utan även Rune deltog. Rune rapporterade från 



 

konferensen. Konferensen skedde i distriktets regi. Där skedde presentation 
av nya ordföranden Christer E.  

Inspirationsföreläsning om Ofrivillig ensamhet med Susanne Rolfner 

Anita deltog på denna föreläsning, som i första hand var riktad till anställda. 

Möte med Skara Senior 

Här deltog Anita och Elisabet, som också rapporterade från mötet. En 
undersökning har gjorts vad omsorgstagarna tycker om servicen hos Skara 
kommun. I denna undersökning får Hemtjänsten ett bra betyg, medan 
boendena får ett mycket dåligt betyg. Vi föreslår att KPR tar reda på mer om 
detta. 

Konstaterades att Skara Senior snart firar 20 år. 

Fredag 25 november inbjuds till julbord på Kråks värdshus för de som hjälpte 
till vid Seniormässan. 

Uppföljningsmöte ”Mötesplatser i Skara” 

2 december 09:00-12:00 i aulan. Styrelsen beslöt att SPF representeras av 
Aina och Eva. Kanske är någon mer intresserad? 

7. Ekonomi 

Anmäldes att KPR ändrat beräkningssätt för bidraget. Alla kostnader i 
samband med Seniormässan har distriktet tagit. 

8. Program/studiecirklar stadigvarande aktiviteter (egna) 

Inget nytt att rapportera. 

9. Tillfälliga programpunkter/möten 2022 (egna) 

Inget nytt att rapportera. 

10. Marknadsföring/Rekrytering 

Folder + Rekryteringskampanj 

Foldern innehåller flera goda rekryteringsidéer. Konstaterades att distriktet 
tillskjuter 1000 kr för aktivt rekryteringsarbete. Slutredovisning ska ske senast 
15 februari 2023. 

Styrelsen anser att distriktets erbjudande är generöst och att vi skall arbeta 
vidare med frågan.  

11. Digitalisering 

Sparbankens ”inbjudan”/Bedrägeriaspekten 

Styrelsen anser att frågan är mycket viktig, då de drabbade i första hand är 
Seniorer. Dock anser styrelsen att Sparbanken själva borde ta ett större 
ansvar i frågan. Rune har redan meddelat vår inställning till Sparbanken.  

Vidare anser styrelsen att frågan tas upp på ett kommande medlemsmöte på 
lämpligt och relevant sätt, gärna genom medverkan av vår kommunpolis eller 
som ett litet rollspel av oss själva. 

Målgruppen som inte har eller vill dela mailadress 



 

Uppdrogs å Rune att kolla hur många och vilka vi har i medlemsregistret, som 
inte nås via epost. (Många utan angiven e-post delar hushåll med någon med 
mailadress.) Vidare beslöts att vid programutskick och månadsmöte informera 
om vikten av att ha E-post. Uppdrogs åt Rune att kontakta kansliet i frågan om 
de säljer uppgifter i medlemsregistret, som möjligen några, som inte vill lämna 
ut mailadress, kanske befarar. I sista hand tas personlig kontakt via telefon. 
Den digitala fixaren kan säkert bistå dom som önskar hjälp med detta. 

Målgruppen som har en mailadress men som inte klarar att betala sina 
räkningar via nätet 

Diskuterads om vi eller vår digitala fixare kan anordna någon information/kurs i 
ämnet. Även Vuxenskolan finns som resurs. Styrelsen anser frågan är viktig.  

Digitaliseringsombud 

Styrelsen diskuterade ärendet, men beslöt att för närvarande ”släppa” frågan.  
Dock uppdrogs åt Elisabet att vid nästa sammanträde med distriktsstyrelsen ta 
upp frågan. 

Avslutningsvis undrar Rune om det finns wifi på alla äldreboenden. Att det 
kommer att finnas på Teglagården utgicks ifrån, men de andra? En fråga till 
KPR. 

12. Webbsidan och facebooksidan/lämpliga uppdateringar 

Inget att rapportera. 

13. Aktuella inbjudningar/konferenser/information/skrivelser från Förbundet 
eller Distriktstyrelsen 

Inget att rapportera. 

14. Policyfrågor 

Inget att rapportera. 

15. Idéer att fortsatt diskutera 

Pratcafé 

Styrelsen diskuterade frågan.  Styrelsen var positiv till frågan. Dock tyckte man 
att formerna för caféet borde diskuteras mera., tillsammans med 
frivilligsamordnaren. Diskussionen fortsätter på nästa styrelsesammanträde. 

16. Övrigt 

Rune tog upp frågan om vän-medlemmar. Uppdrogs åt Rune att undersöka 
hur många vän-medlemmar vi har idag och dessas medlemsavgift. Ärendet 
tas upp på nästa styrelsemöte. Skall beslut om avgift fattas av styrelse eller 
årsmöte? 

Nästa styrelsemöte avslutas med julbord på Brunsbo världshus 22-12-06. 

17. Nästa styrelsemöte 

Sker 2022-12-06 kl. 10.00 (obs dagen och tiden) på Sockerbagaren. 

18. Nästa månadsmöte 

Sker 2022-11-16 på Missionskyrkan. 



 

19. Avslutning 

Ordförande Anita avslutade sammanträdet och framförde ett tack till de 
närvarande och särskilt till Elisabet som bjöd på fikat.  

 

  

 

 

 

Jan-Ove Gutegård Jakobsson                             Anita Afzelius-Alm 

Sekreterare            Ordförande 


